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 ברחבת המתנ"ס  19:00שעה  18.11.20מיום רביעי  11/20פרוטוקול מליאה שלא מן המניין מס'  

 

 נוכחים: 

 ראש העיר    מר דודי אלון 

 חבר המועצה    מר קלימי אלעד 

 חבר המועצה    מר נזרי אורן 

 חבר המועצה   מר אמסלם מיכאל 

 חברת המועצה   הגב' נחשונוב חוה 

 חברת המועצה   אלונה הגב' רבינוביץ 

 חבר המועצה   מר זכרייב ארתור 

 חבר המועצה   מר אברמוב ויקטור 

 חבר המועצה   מר בן זקרי אביאל 

 חבר המועצה    מר פינטו אמיר 

 חבר המועצה    מר פרץ יניב 

 חבר המועצה     מר שאובי הרצל 

 חסרים:

 חבר המועצה    מר טקטוק דורון 

 המועצה חברת   הגב' אוליאל יהודית 

 חברת המועצה    הגב' פרץ שילה 

 

 משתתפים:

 יועמ"ש   מר סעדון בני 

 גזבר העירייה    מר חזן יהודה 

 מנהל הרכש    מר משה נתי 

 עוזר ראש העיר   מר אמירגולוב אדוארד 

 העיר  מנהלת לשכת ראש    גילה קרייף הגב' 

 דובר העירייה     מר ששון ירון 
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 העיר, פנחס שטרית היקר שנפטר ממחלת הקורונה, אני שולח תנחומים למשפחתו. רה"ע: השבוע נפרדנו מתושב 

בנוסף, קובי אוז, בן העיר שדרות קיבל את "אות החלוצים" יחד עם שורה של אנשים וברצוני לברך אותו, מדובר 
 בכבוד גדול לקובי ולעיר שדרות כולה. 

 על סדר היום: דיון בסעיפים ש

 1סעיף 

 :הצעה לסדר היום של חבר המועצה פינטו אמיר 
 

 למשך , (  45% של בשיעור עימות קו הנחת הפחתת לאחר)  בארנונה 40% של בשיעור  הנחה או מלא פטור הענקת
 בועדת שיוגדרו וניםקריטרי  פי על הקורונה משבר בעקבות פוטרו או ת"לחל שהוצאו  לתושבים חודשים שלושה
 .הנחות

 ר  הסב דברי
 כידוע, במסגרת תכנית הסיוע הכלכלית להתמודדות עם נגיף הקורונה, סוכם עם שר האוצר וראש מרכז  .1

 בתשלום הארנונה לעסקים עד  25%השלטון המקומי, בסיוע המשרד להגנת הסביבה, למתן הנחה בגובה של 
 .שלום ארנונהחודשי פטור מת 3, המשקפת  2020לסוף שנת 

יש מקום לבטל גם את חיוב הארנונה למגורים לשלושת החודשים שחלפו (חודשים מרץ מאי) עבור כל   .2
  בהיותם העיר לתושבי המוענקת להנחה מעברשדרות או לפחות להעניק הנחה משמעותית, – תושבי
 .עימות קו תושבי

- לתושבים שפוטרו מעבודתם לאחר ה 30%של  לחלופין, להעניק פטור מתשלום ארנונה או הנחה בשיעור  .3
 .ימים  45 60או לתושבים שהוצאו לחל"ת לתקופה של  15.3.20

כידוע, אלפי תושבים איבדו את מקום עבודתם או הוצאו לחל"ת והכנסתם נפגעה אנושות. בחלק   .4
מכך   אף שני בני הזוג מצאו את עצמם בבית לאחר שאיבדו את מקום עבודתם. כתוצאה מהמקרים

 .לקשיים כלכליים עצומים משפחות רבות נקלעו
 .יריית שדרות, אף היא, הוציאה עובדים רבים לחל"ת או לחופשה שנתיתע .5
על מנת לסייע לתושבים ובפרט לאלה שנפגעו בצורה אנושה, יש מקום לקבל החלטה לסייע להם באופן   .6

 .ברור
 .יתן לקבוע בועדת הנחותאת הקריטריונים לפטור מארנונה או הענקת הנחה, נ

 
 החלטה  הצעת

 למשך )   45% של בשיעור עימות קו הנחת הפחתת לאחר(  בארנונה 40% של בשיעור  הנחה או מלא פטור הענקת
 בועדת שיוגדרו קריטריונים  פי על הקורונה משבר בעקבות פוטרו או ת"לחל שהוצאו  לתושבים חודשים שלושה
 .הנחות

 
אמיר: בסמכותה של ועדת הנחות לקבוע הנחות לתושבים בארנונה. יש בחוק את המסלול של "אירוע בלתי צפוי" 

לט יכולה לענות על ההגדרה. אנשים שנקלעו למצוקה כלכלית לא יודעים שיש באפשרותם שתקופת הקורונה בהח
 להגיש בקשות לועדת הנחות ולקבל הנחה בארנונה.  

ההצעה שלי מדברת על הגדרת התקופה הזו כתקופה מיוחדת לאנשים שפוטרו או יצאו לחל"ת בעקבות הקורונה 
 הנחות. ונקלעו למצוקה כספית, הכל כמובן במסגרת ועדת

 : (אביאל: גם ההצעה שלי עוסקת בהנחה בארנונה לאנשים שנפגעו מתקופת הקורונה )מקריא את ההצעה

 

 



 

3 
 

 

 

 

 מבודדים או מאומתים קורונה לחולי נונהבאר 70% עד של בשיעור  הנחה או מלא פטור הענקת
 .הקורונה משבר לחלוף  ועד 2020 מרץ מחודש

 בהכנסותיהם פגיעה שהוכיחו העיר תושבי  לכלל 70% עד של בשיעור בארנונה הנחה לתת וכן
 .הקורונה משבר לחלוף ועד 2020 יוני חודש שמתחילת לתקופה

 הסבר
  שבועות מספר  למשך פעמיים ולא  פעם לא  לבידוד נכנסו  או קורונה  בוירוס חלו  בעיר רבים תושבים .1

 .משמעותית בצורה הכנסתם  נפגעה מכך וכתוצאה
 .ברור באופן להם לסייע החלטה  לקבל  מקום יש, קשה בצורה שנפגעו לאלה בפרט, לתושבי לסייע  מנת על .2
  2020  שנת לסוף ועד  2020 יוני  חודש  שמתחילת לתקופה  העיר תושבי לכלל הנחה להעניק  יש,  כן כמו .3

 . בהכנסותיהם  משמעותית פגיעה  שהוכיחו
  קשה לפגיעה וגרם ארוכים שבועות שנמשך לסגר נכנסו  המדינה תושבי כלל, מרץ חודש  במהלך, כזכור .4

 .ת"לחל הוצאו או פוטרו רבים תושבים זה בכלל. בהכנסותיהם
  בתושבים נוספת  כלכלית לפגיעה וגרם דשכחו שנמשך נוסף  סגר הוטל 18.9.20 מתאריך החל, כן כמו .5

 .ת"לחל הוצאו או  נוספים  אנשים  פוטרו,  השני בסגר כלומר . נוספים
  לתת  שיש חושב אני , הקרובים בחודשים  אותנו ללוות צפוי ואשר מתמשך במשבר  שמדובר  ומאחר, לכן .6

  לתקופה תיהםבהכנסו משמעותית פגיעה  שהוכיחו העיר  תושבי העיר  תושבי  לכלל  בארנונה הנחה 
 . הקורונה משבר לחלוף ועד  2020 יוני  חודש  שמתחילת

  הנחה)  המדינה במשק הסדרים תקנות 7 סעיף את מזכיר אני הקורונה  משבר בעקבות הנחה בעניין .7
 : 1993 -ג" תשנ, ה(מארנונ

  ,זה לענין; נזקק  שהוא בנכס למחזיק אחוזים 70 עד  בשיעור הנחה לתת מוסמכת תהא הועדה . 7 " 
 : מחזיק -"  נזקק" 

  בן של או שלו, מתמשך או פעמי-חד  רפואי טיפול בשל במיוחד גבוהות חריגות  הוצאות לו  שנגרמו  (1
 ; משפחתו

 " .החומרי  במצבו צפויה בלתי משמעותית להרעה  הביא אשר אירוע  לו שקרה  (2
 של במצבם צפויה  תיבל משמעותית להרעה  שהביא אירוע מהווה הקורונה שמשבר  בכלל ספק אין .8

 .רבים תושבים
 .זכויותיהם על  מידע  להם ולספק זה בעניין התושבים את  לעודד  צריכה שהעירייה חושב אני .9

 .הנחות  בועדת לקבוע ניתן, הנחה הענקת או  מארנונה לפטור הקריטריונים  את כי אציין .10
 

 ה החלט הצעת
 מבודדים או מאומתים קורונה לחולי הבארנונ  70% עד של בשיעור  הנחה או מלא פטור הענקת
 .הקורונה משבר לחלוף  ועד 2020 מרץ מחודש

 בהכנסותיהם פגיעה שהוכיחו העיר תושבי  לכלל 70% עד של בשיעור בארנונה הנחה לתת וכן
 .הקורונה משבר לחלוף ועד 2020 יוני חודש שמתחילת לתקופה

 

של  כל החלטה  .  שלא קבועים בחוק  רה"ע: המחוקק קבע בחוק שאין בסמכות העירייה להעניק פטורים או הנחות 
הנחות ודנים בכל המקרים    שמבקשת לעשות כלל חדש, היא לא חוקית. הרצל ומיכאל יושבים בוועדת המליאה  

 המגיעים לוועדה.  

מתחילת הקורונה, עיריית שדרות מנהלת שיח רצוף עם החולים והמבודדים ומסייעת בתקציבים שהרשות קיבלה 
מהמדינה או מגיוס תרומות ועושה ככל שביכולתה כדי לעזור לאנשים לעבור את התקופה הזו בשלום. בנוסף, היא 

 ולות ואף בהנחה בארנונה לפי מה שהממשלה אישרה.מסייעת לעסקים במגוון פע 

לגבי וועדת הנחות, הכללים והטפסים מפורטים באתר העירייה וכל תושב שנקלע למצוקה כספית יכול להגיש בקשה 
 לוועדת הנחות. 
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הרצל: הקריאה היא חיובית וטובה. מיכאל אמסלם ואני יושבים בוועדה, אגף הגביה מביא לידינו המלצות לפי  
 . אין אפשרות לתת הנחה גורפת. ני הכנסה וע"פ זה מחליטים האם לאשר את ההנחה או לאמבח

שלא ע"פ הקריטריונים של ועדת הנחות. במסגרת חוק ההסדרים, יש כבר  יהודה חזן: אסור ע"פ חוק לתת הנחה  
 התייחסות לתקופת הקורונה.

 כיוון שהעירייה לא יכולה לעלות הצעות שאינן חוקיות  מסדר היום ותרה"ע: אני מעלה להצבעה להסיר את ההצע 

 החלטה 

 בעד: אלון, הרצל, חוה, ארתור, ויקטור, מיכאל, אלונה, אורן, דורון, אלעד 

 נגד: אמיר, אביאל, יניב 

 2סעיף 

 :הצעה לסדר היום של חבר המועצה אמיר פינטו

 האנשים  לכל לאפשר מנת על לו ומחוצה העלמין  בבת ההלוויות באולם מקצועית הגברה  מערכת התקנת
 .לנפטרים ההספד דברי את היטב לשמוע), הקורונה בימי בפרט( להלוויות שמגיעים

 הסבר
 ,י, הגב' שולה חופי  יב, של האישה היקרה לל (תכח ואף אתה ראש העיר נ) בהלוויה האחרונה שבה נכחתי .1

 .רבים מהאנשים שנכחו בהלוויה ציינו בפני כי התקשו לשמוע את דברי ההספד של הדוברים
 .ויות אחרות ותמשיך ללוות אותנואני רק יכול להניח שבעיה זו שבה וחוזרת על עצמה בהלו  .2
 ת השמים ישנה חשיבות מיוחדת להתקנת מערכת ות תחת כיפות נערכיבימי קורונה אלה, שההלוו  .3

 ות לשמוע את דברי הגברה מקצועית בתוך אולם ההלוויות ומחוצה לו על מנת לאפשר לבאי ההלווי 
 .ההספד של הדוברים

 רבים מהאנשים המגיעים להלוויות, במסגרת רצונם לשמור על בריאותם, שומרים מרחק וכך אינם  .4
 .או שהדברים אינם ברורים לנוכח ההגברה הנוכחית הקיימת יכולים לשמוע את דברי ההספד

 כאמור, בימי קורונה אלה, נכון להשקיע ברכישת ו התקנת מערכת הגברה מקצועית לצורך פתרון  .5
 .לסוגיה זו

 החלטה  הצעת
 האנשים  לכל לאפשר מנת על לו ומחוצה העלמין  בבת ההלוויות באולם מקצועית הגברה  מערכת התקנת

 .לנפטרים ההספד דברי את היטב לשמוע), הקורונה בימי בפרט( להלוויות שמגיעים
 

נתן הוראה לנתן בר יוחאי לטפל בעניין ובאמת אחד אמיר: מדובר בהצעה שהצעתי לפני כמה שבועות. ראש העיר  
מתושבי העיר לקח על עצמו להתקין מערכת הגברה בבית עלמין ואכן המערכת הותקנה ופועלת היום ועל כן אני 

 מסיר את הצעתי מסדר היום.

 

 3סעיף 

 1נדונה יחד עם סעיף מספר  ה לסדר היום של חבר המועצה מר אביאל בן זיקרי צעה ה

 4סעיף 

 25.10.20שאילתות  של חבר המועצה אביאל בן זקרי  מתאריך  2
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 שאילתא ראשונה 

 אביאל קורא את השאילתא: 

 עיריית שדרות החלה לפני מספר שנים בביצוע עבודות בקולנוע חן הישן. 

 לנוכח בנייתו של היכל תרבות, לא ברור האם העירייה מתכוונת להמשיך בהליכי הבניה בקולנוע חן הישן. 

 האם העירייה מתכוונת להמשיך בעבודות הבניה?  .1
 ההיקף הכולל של העלויות עד כה בפרויקט קולנוע חן הישן? מה  .2
 מה ההיקף הכולל של העלויות הצפוי להשלמת הבניה?  .3

 רה"ע:  
 העירייה מתכוונת להמשיך בעבודות הבנייה.  

 מליון ₪ למעלה מהושקעו עד כה בפרויקט 
 מליון ₪ 6.5 -כסה"כ יושקעו 

 
 שאילתא שניה 

 
 אביאל קורא את השאילתא: 

 
 מליון ₪.  4תקציב לספורט בהיקף של בעיר שדרות יש 

 בתקופת הקורונה, חלק משמעותי מתקציב זה לא נוצל וככל הנראה לא ינוצל עד לתום השנה. 
 

 מה היקף העלויות שנחסכו בתקציב הספורט ממועד תחילת משבר הקורונה?  .1
 מה ההיקף הכולל של עלויות התקציב שבוצע עד כה?  .2
 צפויות להתבצע?מה ההיקף הכולל של העלויות התקציב ה .3

 
מיליון שח פעילות ספורט באמצעות עמותת   2.5מיליון שח מבוסס על  4 -תקציב הספורט בהיקף של כרה"ע: 

 מכבי שדרות ויתרת התקציב לניהול ותחזוקה שוטפת של המתקנים. .
בעקבות משבר  החיסכון יבוא לידי ביטוי בסעיף הפעילות מול עמותת מכבי עקב הקפאת פעילות לסירוגין 

 הקורונה. 
מיליון שח .   1.4נכון להיום ההוצאה עומדת על כ   

מיליון שח.  1.7באמצע דצמבר תתבצע התחשבנות סופית, ההוצאה בכל מקרה לא תעלה על   
 

 5סעיף 

 אמיר קורא את השאילתא 

 שאילתא ראשונה 

 לפני מספר שבועות יוצר משחק מונופול  

 ?נא פרט כמה כסף שילמה העירייה עבור רכישת המשחק והפצתו .1
 ?האם נערך מכרז טרם רכישת המשחק .2
 ?מה המקור בתקציב העירייה למימון עלויות רכישת המשחק והפצתו .3
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 רה"ע: 
  -מתנדבים ועובדי עירייה והמתנ"ס ההפצה התבצעה ע"י . יחידות 5000 -  ש" ח  80,000  עלות המונופול .1

 . ללא עלות
 סרה ע"י המתנ"ס( )תשובה שנמ  שזו חברה בלעדית יש לה זכויות יוצרים על זה   התבצע מכרז מכוון לא .2
 מימון מלא   -המשרד לפיתוח הנגב והגליל    -מקור התקציבי הינו  .3

 

 שהעירייה מעבירה למתנ"ס? אמיר: האם זה מהתקציב 
 רה"ע: לא, זה מתקציב ייעודי מהמשרד לפיתוח נגב וגליל. 

 אמיר: מה שם החברה שעשתה את המשחק? 
 רה"ע: אני לא יודע, אתה יכול לשאול את לימור מנהלת המתנ"ס  

 
 

 השניה  השאילתה 
 

 במהלך השבועות האחרונים העירייה שולחת הודעות לתושבים אודות בדיקות קורונה לכלל 
 .לצורך כך אף נפתחו מתחמים מיוחדיםהתושבים, 

 ?האם העירייה נושאת בעלות הכרוכה בביצוע בדיקות אלה .1
 ?אם כן, מה העלות הכוללת הכרוכה בבדיקות אלה .2
 ?מה המקור התקציבי למימון עלויות אלה .3

 
  רה"ע: העירייה לא נושאת בעלויות הבדיקות, היא רק מארחת את מתחמי הבדיקות ומסייעת במה שאפשר.

 העירייה כן מפעילה את מערך התשאול והחקירות האפידמיולוגיות והיא מתוקצבת ע"מ לתפעל את זה.
 אמיר: משרד הפנים לא מתקצב את הבדיקות? 

 רה"ע: לא 
 יניב: מי חשוף לבדיקות ולמידע הזה?

 רה"ע: הכל לפי הכללים והחוק.  
 

 "ע: כעת נעלה לסדר היום את התוספות שנשלחו. רה
 

 לתוספת  1סעיף 
 

"עוצמה לשדרות"  "מחר" ו ת ו כנציג השר עבור סיע 021991674אישור מינויו של מר יצחק שאובי ת.ז.  .1
 יהודה אלמקייס במועצה הדתית במקום 

 
 אלעד: נפלה טעות בסעיף, מדובר על נציג סיעה ולא נציג שר.

 זה ייצוג של מי? אמיר: 
 "עוצמה לשדרות". רה"ע: לבקשת השר, החלפנו את נציג הסיעה של "מחר" + 

 
 החלטה:

 כולם בעד  
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 לתוספת  2סעיף 
 

אישור טיסה של ראש העיר לאיחוד האמירויות במסגרת משלחת של המרכז לשלטון מקומי והמשרד   .2
 . מימון הטיסה והשהות ע"י המשרד לשת"פ אזורי. 2020לדצמבר   6-10לשת"פ אזורי מתאריך 

 
 החלטה:

 כולם בעד 
 

 לסעיפים שעל סדר היום.   משיךנרה"ע: כעת  
 

 6סעיף 
 

את  אישור אני מבקש להביא לבעקבות התפטרותה של הגב' ציונה פרץ כחברה בוועדת הבחירות של רב העיר, 
 .  כחברה בוועדת הבחירות לרב העיר 016007478  ת.ז עובדת העירייה הגב' יפה וודו   מינויה של 

 
בנוגע לגב' יפה מלסה, מה ההשכלה שלה ומה תפקידה בעירייה והוא ענה לי בזריזות,  אמיר: שלחתי לבני שאלות 

ה אליה  דבר שני מי פנו האם יש מכתב הסכמה שלה או שההסכמה שלה בע"פשאלות,  2יש לי עוד   תודה רבה.
 והציעה לה את המועמדות הזאת?

 הגברת המסורה הקודמת? קלימי: יש לי גם שאלה, גם עליה אתם מתכוונים להלך אימים כמו על  
 יניב: מי זה הם? על מי אתם רומז? 

 קלימי: עובדת מסורה אחת כבר הצלחתם להבהיל 
 יניב: שקר וכזב, שיחזור בו מהאמירה הזו 

 כתוב בפרוטוקול שרה"ע לא ענה על השאלות ששאלתי  אמיר: אני מבקש ל
אני מבקש לציין שהטענה שלי היא לא פרסונלית, לא מעניין אותי על איזה עובד מדובר, כל עובד שימונה נמצא  

 בניגוד עניינים. 
 לשון המחוקק. אנחנו מקיימים את רה"ע: 

 של ירושלים.   דין מהמקרהאלעד: אתה כעו"ד אמור להכיר את הפסק 
 

 החלטה:
 בעד: אלון, הרצל, חוה, ארתור, ויקטור, מיכאל, אלונה, אורן, דורון, אלעד 

 נגד: אמיר, אביאל, יניב 

 7סעיף 

 : מנהל אגף החינוך , כמפורט מטה –אישור עבודה נוספת לגיל חדש 

שעות אקדמיות. בעת    4על פי פקודת העיריות, מותר לי לעבוד בעבודה נוספת במוסד מוכר מל"ג בהיקף של עד  
אני מעוניין לעבוד במוסד   קבלתי לעבודה, קיבלתי אישור עקרוני לעבודה במוסד אקדמי, בכפוף לאישור המועצה.

שעות אקדמיות בפרוייקט מכללתי בנושא למידה   4מכללה אקדמית בית ברל בהיקף של    –שמוכר על ידי מל"ג  
פרופ' יולי תמיר שביקשו שאוביל מהלך בתחום זה במכללה.  רגשית חברתית, אחרי פניה של פרופ' תמר אריאב ו

מבקש שתקדמו אישור עבודה זו שמתכתבת עם נושאים שאני מקדם בעיר שדרות, ובפועל שעות אלו "חוזרות"  
מבחינת  ולא  השעות  היקף  מבחינת  לא  לעיר  שלי  במחוייבויות  תפגע  לא  כמובן  זו  עבודה  במלואן.  כמעט  לעיר 

 אמון. התחומים עליהם אני 
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 שעות שבועיות? חודשיות?  4יניב: אני מבקש לדעת, מדובר על 
 שעות שבועיות  4רה"ע: 

 יניב: מתי פעם אחרונה אישרתם לעובד בכיר לעבוד בעבודה נוספת? 
אגפי אלעד: אף אחד עד עכשיו לא ביקש. ספציפית למנהלי אגף חינוך, משרד הפנים ומשרד החינוך מעודדים מנהלי  

 חינוך לעסוק גם באקדמיה 
אביאל: אתם נותנים למישהו שאחראי על אגף שלם ללכת לעבוד בעוד עבודה. איך זה קורה? אם מורה לוקח בערב 

 את העבודה אליו הביתה, אז קל וחומר שמנהל אגף שאחראי על החינוך של עיר שלמה
 ייה, הולך להרצות באקדמיה. רה"ע: אני גאה במנהל אגף חינוך שבנוסף על עבודתו המסורה בעיר

לעבודה שהתראיין  בזמן  זה  את  ביקש  הוא  לעבודה",  קבלתי  "בעת  פה  כתוב  שהתקבלאמיר:  לפני  אחרי ?  ,  או 
 שהתקבל?  

 אני לא יושבת בוועדות כוח אדם. עיר,  כראשרה"ע: 
 

 החלטה 
 רון, אלעד בעד: אלון, הרצל, חוה, ארתור, ויקטור, מיכאל, אלונה, אורן, דו

 נגד: אביאל, יניב 
 נמנע: אמיר 

 
 8סעיף 

 במימון מ. השיכון )מצ"ב מסמכים(.   ₪  2,051581מוסדות ציבור ) ע"פ שיווק בנאות השקמה (    2078  מס'  תבר'  אישור  
 

 יניב: לא התקיימה ועדת כספים, אי אפשר לאשר תב"רים ללא וועדת כספים. 
משרד הפנים מאשר לעלות תב"רים ללא ועדת כספים בגלל יש מחוזות שבהן  היועמ"ש: יש חוות דעת לכאן ולכאן.  

 שהיא רק מייעצת. אני מאשר לעלות את התב"רים להצבעה. 
 יניב: אני מבקש להודיע הודעה ע"פ דין 

ם בניגוד לקבוע בפקודת  צה יניב פרץ וחבר וועדת כספים מסתייג מההחלטה לעלות לסדר היום תב"רימועהחבר  
 העיריות שכן הפקודה קובעת במפורש שתב"רים יעלו למועצה ידונו קודם בועדת כספים. 

משכך ולאור העובדה שועדת כספים לא התכנסה, העלאת הסעיפים האלה הם בניגוד לקבוע בפקודת העיריות. אני  
 רואה התנהלות זו בחומרה רבה.

שניתן   היועמ"ש  רה"ע השיב  של  אני מקווה לשאלתו  כספים,  ועדת  ללא  המועצה  בישיבת  לדיון  לעלות תב"רים 
 שהיועמ"ש מודה שאמירה זו אינה תואמת את לשון החוק ורחוקה ממנו שמים וארץ. 

 אורן: אני פניתי ליניב שהוא חבר ועדה שיצטרף לישיבה אך הוא סירב 
 יניב: לא פנו אליי זימון 

 אורן: קיבלת זימון לועדת כספים כמו כולם 
 רה"ע: אני מבקש לקרוא את פקודת העיריות: 

 
לפקודת העיריות, תפקידה של ועדת כספים הנו לייעץ למליאה   149אלון מקריא את מה שבני שלח לו: לפי סעיף  

בכל ענייני כספים של העירייה ולכן כעיקרון גם תברים צריכים לבוא לדיון בפני ועדת כספים. אם היא לא מתכנסת, 
 ית לקבל החלטה גם אם היא לא קיבלה יעוץ מוועדת כספים. מועצת העיר ריבונ 

 
 . אני מעלה את התב"רים להצבעה

 
 החלטה:

 בעד: אלון, הרצל, חוה, ארתור, ויקטור, מיכאל, אלונה, אורן, דורון, אלעד 

 נגד: אביאל, יניב, אמיר 
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 9סעיף 
 

)  2077  מס'  תבר'  אישור   חדש  מול  השקמה(  ישן  בנאות  שיווק  השיכון  -₪    1,371,369ע"פ  משרד  )מצ"ב    מימון 
 מסמכים(.

 
 החלטה:

 בעד: אלון, הרצל, חוה, ארתור, ויקטור, מיכאל, אלונה, אורן, דורון, אלעד 

 נגד: אביאל, יניב, אמיר 

 
 10סעיף 

 
לסגור את כל התברים העירייה מבקשת   סגירת תברים שהגיעו לסיומם, חלקם בעודף חלקם בגרעון בסה"כ כדי 

 :₪  796,615.88אישור לסגירה מקרן לעבודות פיתוח והיטל השבחה בהיקף של 
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 משה קורא את התב"רים  נתי

נתי: העודף מהתב"רים עובר לקרן לעבודות פיתוח היטל השבחה ואת הגרעון לוקחים גם מהקרן לעבודות פיתוח  
 היטל השבחה. 

 :החלטה
 בעד: אלון, הרצל, חוה, ארתור, ויקטור, מיכאל, אלונה, אורן, דורון, אלעד 

 נגד: אמיר 
 נמנע: אביאל 

 יניב לא משתתף בהצבעה. 
 

 

 ראש העיר: דוידי אלון      גילה קרייףרשמה פרוטוקול: 

 
 
 


